

## The 22nd World Congress of Chinese Medicine

## 第三轮会议通知

2025年10.30-11.1 悉尼

由世界中医药学会联合会主办的世界中医药大会是全球中医药领域规模大、参与广、层次高的学术盛会。至今已在中国、法国、加拿大、新加坡、中国澳门、澳大利亚、荷兰、英国、马来西亚、美国、俄罗斯、西班牙、新西兰、泰国、意大利、匈牙利、中国香港、巴西、菲律宾、法国成功举办了二十一届。

第二十二届世界中医药大会定于 2025 年 10 月 30 日至 11 月 1 日在悉尼召开,大会主题"全球视野下的中医药文化传播与科技创新"。届时,会议将组织多种形式的学术交流活动,来自世界各地的中医药专家学者、政府官员、企业代表将分享他们的理论研究和临床经验、科研成果和新发明新创造,大会附设中医药服务贸易展。为进一步了解中医药在大洋洲地区的发展,并促进国际交流与合作,拟于 2025 年 10 月 30 日至 11 月 8 日在澳大利亚、斐济、新西兰多地组织中医药业务考察。

现就有关事官通知如下:

## 一、组织架构:

主办单位: 世界中医药学会联合会

承办单位: 澳大利亚中医药慈善基金会

支持单位: 悉尼会议局, 澳大利亚旅游局

二、大会主题: 全球视野下的中医药文化传播与科技创新

## 三、会议日程:

时间: 2025年10月30日至11月1日(10月30日大会注册)

地点: 澳大利亚悉尼国际会议中心 (ICC Sydney)

时间	内容
10月30日	报到
	领取会议材料
10月31日	开幕式、主题报告
	综合会场、学术报告分会场、工作会议、工作坊、中医药服务贸易展
11月1日	世界中联理事会全体会议、综合会场、学术报告分会场、工作会议、工作坊、
	中医药服务贸易展、闭幕式

#### 学术报告分会场内容:

分会场	会议名称	分会场主承办单位
1 皮肤科	1 世界中联皮肤科专委会第十五届 世界中联皮肤科专业委员会 中医皮肤科国际学术大会	
2 儿科	世界中联第17届中医儿科国际学术交流大会 世界中联儿科专业委员会	
3 仲景	世界中联仲景传承与创新专业委 员会 2025 年学术会议暨仲景国际 学术论坛	世界中联仲景传承与创新专业委员会河南中医药大学



# **The 22nd World Congress of Chinese Medicine**

	世界中联五运六气专业委员会	世界中联五运六气专业委员会
4	2025 年学术年会暨龙砂医学诊疗	无锡市中医医院
五运六气	技艺、龙砂开阖六气针法学术交流	无锡市龙砂医学流派研究院
	会	江苏省中医流派研究院龙砂医派分院
<i>5</i> 品牌	世界中联中医药国际化品牌研究 专委会换届会议暨中医药品牌国 际发展论坛	世界中联中医药国际化品牌研究专业委员会
6 大洋洲 针灸	大洋洲中医药针灸学术研讨会	大洋洲中医药针灸学会联合会 澳洲全国中医药针灸学会联合会 新西兰中医学院 山东中医药大学海外校友会大洋洲分会

其他分会场正在报批过程中, 敬请期待!

#### 四、会议主要议题:

促进中医药国际传播与交流;推动中医药传承创新发展;弘扬中医药文化;推动中医药产业高质量发展;助力中医药惠及全球人类健康。

## 五、征文内容:

中医药基础理论研究;临床研究;中药研究;针灸推拿研究;中西医结合研究;中医药国际标准化、信息化研究;中医药在世界各国的发展及立法情况,各国中医教育动态、教育制度现状及科研情况;中医药文化与非物质文化遗产保护;民族医药发展和研究;中医药服务贸易理论研究与实践及经验交流。

### 六、投稿要求:

- 1. 论文投送截止日期为2025年8月30日。投稿请登录【会议报名系统】的【论文投稿】 板块,上传摘要和正文内容,其他途径提交论文无效;录用结果将显示在报名系统个人页面上。
- 2. 论文所反映的信息和学术成果为近5年的;原则上每位参会作者限投1篇论文。论文请 勿涉及保密内容,请作者确保论文内容的真实性和客观性,文责自负。
- 3. 论文须提交中英文摘要(中文不超过300字),投稿可提交全文,全文(不含参考文献)字数不超过3000字;中文用宋体,英文用Times New Roman。
  - 4. 论文摘要汇编为大会成果,不录入各大索引数据库。

#### 七、录用须知:

- 1. 大会参会者均可提交论文。所有来稿均提交学术专家组评审,合格者将编入大会论文 摘要汇编;录用结果将显示在报名系统个人板块。
  - 2. 如需论文录用通知,请在论文审核录用后,在报名系统提交需求,自行下载。
- 3. 有意向做现场口头报告,请通过【会议报名系统】的【学术报告】板块申请。经大会学术专家组审核后推荐为报告。现场口头报告必须提交论文,报告内容与论文内容保持一致。报告会场和日程由大会组委会根据整体日程进行安排。

## 八、参会人员:

相关国家政府官员,各国中医药、传统医药、中西医结合、现代医药及相关领域从事医疗、教育、科研、管理、生产、文化、贸易的专家学者和企业代表,世界中联各国(地区)会员。 九、会议安排:

- 1. 学术会议: 开、闭幕式, 主题演讲, 综合会场、分会场专题报告, 工作坊现场演示。
- 2. 中医药服务贸易展: 具体信息详见招展通知。



# The 22nd World Congress of Chinese Medicine

3. 参会者可授予中国国家级继续教育二类学分证书6分,如有需要,请提前告知组委会。

温馨提示:参会人员严禁公款旅游。拟于2025年10月30日至11月8日在澳大利亚、斐济、新西兰多地组织的中医药业务考察活动(限持中国护照专家报名),活动不涉及任何旅游项目。具体活动详见后续通知。

## 十、重要日期:

2025 年 10 月 1 日大会注册费优惠截止。2025 年 8 月 30 日大会论文投稿截止。2025 年 10 月 15 日大会注册截止。

## 十一、会议报名和缴费:

1. 注册费:

日期	人民币	美元	澳大利亚元
2025年8月31日及之前	4800 元 人民币	650 美元	1100 澳币
2025年9月1日-9月30日	5600 元 人民币	750 美元	1300 澳币
2025年10月1日及之后	6400 元 人民币	850 美元	1400 澳币

注:注册费含会议材料、10月31日欢迎晚宴、10月31日和11月1日会议午餐;其他餐费、住宿费及往返交通费用请自理。注册费包含10%GST。

#### 2. 缴费方式:

参会代表	注册平台扫码	缴费方式	备注
非大洋洲地区 参会代表 请扫码 右侧二维码	<ul><li>● ( )</li><li>● ( )&lt;</li></ul>	(1) 可会议报名系统上通过微信支付。 (2) 可对公账户请汇款至: 中国境内汇款路径: 账户名称: 世界中医药学会联合会 账号: 110060971018002604480282 开户银行: 交通银行北京育惠东路支行 中国境外汇款路径: NAME: WFCMS ACCOUNT NO.: 110060971018002604480 BANK NAME: BANK OF COMMUNICATIONS,BEIJING BRANCH SWIFT CODE: COMMCNSHBJG ADD: No.33,Jingrong Street,Xicheng District,Beijing, China. ZIP CODE: 100032 WFCMS ADD.: Room505,Building A,Wealth Garden,No.19 Xiao Ying Street,Chao Yang District,Beijing,P.R.China	1. 会可所场注 2. 场专汇注姓场(科参的以有无会 由邀家款:名简如)大表加会备; 会的在备 会 儿



# The 22nd World Congress of Chinese Medicine

大洋洲地区



微信扫码 报名小程序 大洋洲地区

请汇款至:

AUSTRALIA TRADITION CHINESE MEDICINE CHARITABLE

ASSOCIATION INC

Branch Number (BSB): 012-071

Account Number: 6540-57508 SWIFT CODE: ANZBAU3M 由分会场 邀请的专 家请在汇 款时备注: 姓名+分会 场简称 (如:大洋 洲针灸)

备注: 非分会场邀请的专家,汇款时备注姓名即可,不用加分会场简称; 由分会场邀请的专家,汇款时备注姓名+分会场简称,如:儿科,大洋洲针灸,等。 网页链接:

- ① 非大洋洲地区报名网址: <a href="https://wfcms.daanjiankang.com/wfcms-m/#/meet-home">https://wfcms.daanjiankang.com/wfcms-m/#/meet-home</a>
- ② 大洋洲地区报名网址: https://www.wjx.top/vm/PWPcX4T.aspx#

## 十二、会议咨询联系方式如下:

主办方(非大洋洲地区):世界中医药学会联合会

联系人: 王晶、李昕雪、杨柳、王婧雯

E-mail: wccm@vip.163.com

电话: +86 (10) 58650243 / 58650240 / 58650026

承办方(大洋洲地区): 澳大利亚中医药慈善基金会

会长: 米兰

电话: 17791358761 (中国) 或 +61 488081881 (澳大利亚)

国际部部长: 朱玟萱

E-mail: wccm2025aus@hotmail.com

电话: +61 466428293





2025年5月20日



# The 22nd World Congress of Chinese Medicine

## The 3rd round NOTICE

Oct. 30 to Nov. 1, 2025 in Sydney

World Congress of Chinese Medicine (WCCM), hosted by World Federation of Chinese Medicine Societies (WFCMS), is a global academic event in the field of traditional Chinese medicine. It is convened annually and has been successfully organized 21 times in China, France, Canada, Singapore, Macau China, Australia, The Netherlands, United Kingdom, Malaysia, USA, Russia, Spain, New Zealand, Thailand, Italy, Hungary and Hong Kong China, Brazil, Philippines and France respectively.

The 22nd WCCM will be held in Sydney, Australia from October 30th to November 1st, 2025. The theme is *Global Vision for TCM Culture Promotion and Technological Innovation*. Multiple forms of academic investigation activities will be organized during the congress. Professors and experts of Chinese Medicine from all over the world will assemble together and share their knowledge and information about their theoretical research, clinical experience, scientific achievements, new inventions and creations. Exhibition of TCM Trade in Service will be displayed along with the congress.

Important information to note below:

#### 1. Structure:

Host: World Federation of Chinese Medicine Societies

Organiser: Australia Tradition Chinese Medicine Charitable Association

Supporter: Business Events Sydney, Business Events Australia

2. Theme: Global Vision for TCM Culture Promotion and Technological Innovation

#### 3. Schedule:

Time: October 30th to November 1st, 2025 (Register on October 30th)

Location: ICC Sydney, Australia

	<u> </u>
DATE	ACTIVITY
October 30 <sup>th</sup>	Registration
October 30 <sup>th</sup>	Collecting conference materials
October 31st	Opening Ceremony, Keynote Speeches, Comprehensive venues, Academic sub
	venues, Working meetings, Workshops, Exhibition of TCM Trade in Service
	The Plenary Session of the WFCMS Council Board, Comprehensive venues,
November 1 <sup>st</sup>	Academic sub venues, Working meetings, Workshops, Exhibition of TCM Trade in
	Service, Closing Ceremony

#### Academic sub venues contents:

Parallel sessions	Conference	Host and Co-hosts
1 Dermatology	The 15th TCM Dermatology International Academic Conference of the Dermatology Committee of the WFCMS	WFCMS Specialty Committee of Dermatology



## The 22nd World Congress of Chinese Medicine

2 Pediatrics	The 17th International Academic Exchange Conference of Pediatrics of Chinese Medicine of WFCMS	WFCMS Specialty Committee of Pediatrics
3 Zhongjing	The 2025 Academic Conference of the WFCMS Specialty Committee of Zhongjing Academic Inheritance and Innovation & Zhongjing International Academic Forum	WFCMS Specialty Committee of Zhong jing Academic Inheritance and Innovation Henan University of Chinese Medicine
4 Five Circuits and Six Qi	The 2025 Academic Conference of theWFCMS Specialty Committee of Five Circuits and Six Qi and the Academic Exchange on Longsha Medical Diagnosis Techniques and Longsha Kaihe Six Qi Acupuncture Therapy	WFCMS Specialty Committee of Five Circuits and Six Qi Wuxi Hospital of TCM Wuxi Longsha Medical School Research Institute Longsha Medical Branch, Jiangsu Provincial TCM School Research Institute
5 Brand Research	Election Conference of the WFCMS Specialty Committee of Internationalization and Brand Research of Traditional Chinese Medicine & International Development Forum on TCM Brands	WFCMS Specialty Committee of Internationalization and Brand Research of Traditional Chinese Medicine
6 Oceania Acu	Oceania Traditional Chinese Medicine & Acupuncture Academic Symposium	Federation of Oceania TCM & Acupuncture Associations Federation of Chinese Medicine & Acupuncture Societies of Australia LTD New Zealand College of Chinese Medicine Shandong University of Traditional Chinese Medicine Overseas Alumni Association - Oceania Chapter

Other parallel sessions are currently under approval process. Stay tuned!

### 4. Main topics:

Promote the international dissemination and exchange of TCM, Promote the inheritance, innovation and development of TCM, Promote the culture of TCM, Promote the high-quality development of the TCM industry, Assist TCM Benefit Global Human Health.

#### 5. Content for papers:

Research on TCM fundamental theories, Clinical practices, Research on Chinese materia medica, Acupuncture and tuina research, Research on the integration of traditional Chinese medicine and Western medicine, Research on TCM informatization and international standardization, The development and regulation of TCM in different countries around the world, TCM education,



## The 22nd World Congress of Chinese Medicine

educational systems and academic research in different countries, TCM culture and Intangible Cultural Heritage Protection, Development and research of ethnic medicine, Theoretical research, practical application, and experience of TCM trade in service.

### 6. Submission requirements:

The deadline for submitting the paper is August 20, 2025. Please log in to the 'Paper Submission' section of the 'Conference Registration System' to submit your paper, upload the abstract and main content. Submitting paper through other ways is invalid. The admission results of the thesis will be displayed on the personal page of the registration system.

The information and academic achievements reflected in the paper are from the past 5 years. In principle, each attending author is limited to submitting 1 paper. Please do not involve confidential content in the paper. The author is responsible for ensuring the authenticity and objectivity of the content.

Please submit an abstract in both Chinese and English (no more than 300 words in Chinese), and the entire text (excluding references) is optional. The word count for the entire text (excluding references) should not exceed 3000 words. Please use Song typeface for Chinese and Times New Roman for English.

The Abstract Proceedings is compiled as the results of the conference and is not included in major index databases.

## 7. Guidelines for Acceptance:

Conference participants are eligible to submit papers. All submissions from attendees will be submitted to the academic expert group for review, and those who pass will be included in the compilation of conference paper abstracts. The acceptance results will be displayed in the personal section of the registration system.

If you need a paper acceptance notification, please submit your request through the registration system after your paper has been reviewed and accepted. You can then download it yourself.

If you are interested in giving an oral presentation on-site, please apply through the 'Academic Presentation' section of the 'Conference Registration System'. After review by the academic expert group, qualified applicants will be recommended for the presentation. An oral presentation must be accompanied by a submitted paper, and the content of the presentation should be consistent with the paper. The presentation venue and schedule will be arranged by the conference organizing committee based on the overall schedule.

#### 8. Participants:

Government officials of related countries; experts, scholars and representatives of enterprises who are engaged in Chinese medicine, traditional medicine, integration of Chinese and Western medicine, modern medicine and other related fields such as medical treatment, scientific research, management, production, culture and trade in the field of TCM around the world; and representatives of members of WFCMS in all countries.

#### 9. Arrangement

Academic conferences: opening ceremony, closing ceremony, keynote speeches, comprehensive venue, academic reports on parallel sessions, and on-site display workshops.



## The 22nd World Congress of Chinese Medicine

Exhibition of TCM trade in service. Please check the Notice of the Exhibition for details.

Participants may be given a credit certificate Category II for Chinese Continuing Education (score: 6). If necessary, please inform the organizing committee in advance.

### 10. Important Dates:

<u>1st October, 2025</u> deadline for early bird registration fee <u>30th August, 2025</u> deadline for paper submission from attendees <u>15th October, 2025</u> deadline for registration

## 11. Registration:

Fee:

Payment date	RMB	USD	AUD
On or before Aug. 31st, 2025	¥ 4800	US \$ 650	AU \$ 1100
Sep. 1st - Sep 30th, 2025	¥ 5600	US \$ 750	AU \$ 1300
On or after Oct. 1 st, 2025	¥ 6400	US \$ 850	AU \$ 1400

Pls note: Registration fee includes conference materials, welcoming dinner on 31st October, and the conference lunches on October 31st and November 1st. Other meals, accommodation, and round - trip transportation expenses should be covered by yourself. Registration fee includes 10% GST. Payment method:

Come from	Registration Platform	Payment methods	Notes
Non-Oceania	Wechat scan Non-Oceania	1) Payment can be made through WeChat on the registration website 2) Remittance: Remittance from China account: ACCOUNT Name: 世界中医药学会联合会ACCOUNT NO.: 110060971018002604480282 BANK NAME:交通银行北京育惠东路支行Remittance out of China account: NAME: WFCMS ACCOUNT NO.: 110060971018002604480 BANK NAME: BANK OF COMMUNICATIONS,BEIJING BRANCHSWIFT CODE: COMMCNSHBJGADD: No.33,Jingrong Street,Xicheng District,Beijing, China. ZIP CODE: 100032 WFCMS ADD.: Room505,Building A,Wealth Garden,No.19 Xiao Ying Street,Chao Yang District,Beijing,P.R.China	Registered delegates may attend all parallel sessions without prior session designation.  Experts invited by specific sessions pls include in the remittance remarks:  "Full Name + Session Abbreviation" (e.g., Pediatrics).



# The 22nd World Congress of Chinese Medicine

Oceania



Wechat scan
Oceania

Remittance:

AUSTRALIA TRADITION CHINESE MEDICINE CHARITABLE ASSOCIATION

INC

Branch Number (BSB): 012-071

Account Number: 6540-57508

SWIFT CODE: ANZBAU3M

Experts
invited by
specific
sessions pls
include in the
remittance
remarks:
"Full Name +
Session
Abbreviation"

(e.g., Oceania

Acup).

Notes: Registered delegates may attend all parallel sessions without prior session designation.

Experts invited by specific sessions pls include in the remittance remarks: "Full Name + Session Abbreviation" (e.g., Pediatrics or Oceania Acup).

## Registration website:

1 Non-Oceania link: <a href="https://wfcms.daanjiankang.com/wfcms-m/#/meet-home">https://wfcms.daanjiankang.com/wfcms-m/#/meet-home</a>

② Oceania link: <a href="https://www.wjx.top/vm/PWPcX4T.aspx#">https://www.wjx.top/vm/PWPcX4T.aspx#</a>

#### 12. Consultation:

Host (for Non-Oceania Regions): WFCMS

Contact Person: Sunny Wang, Xinxue Li, Liu Yang, Virginia Wang

E-mail: wccm@vip.163.com

Tel: +86-10-58650243/58650240/58650026

Organizer (for Oceania Regions): Australia Tradition Chinese Medicine Charitable Association

President: Lan Mi.

Tel: 17791358761 China or +61 488081881 Australia

International Dep. Director: Wenxuan Zhu

E-mail: wccm2025aus@hotmail.com

Tel: +61 466428293

World Federation of Chinese Medicine Societies

AUSTRALIA

Australia Tradition Chinese Medicine Charitable Association

May 23, 2025